

pullman
HOTELS AND RESORTS2019 柏寧酒店盛夏自助晚餐套餐
Summer Buffet Dinner Package 2019

這個盛夏, 柏寧酒店為您精心策劃完美宴會。我們提供各種靈活多變的宴會場地和細心的個人化安排, 為您打造極緻完美的派對。

The Park Lane Hong Kong, a Pullman Hotel offers the perfect setting and highly personalized service to make your every single occasion more memorable in this summer.

凡惠顧五十人以上之宴會, 即享下列各項優惠:

For booking of minimum 50 persons, the following privilege will be offered:

- 三小時無限量供應汽水、橙汁及特選啤酒

Inclusive unlimited serving of soft drinks, chilled orange juice and house beer for 3 hours

餐飲套餐升級: 每位另加港幣\$60 元可額外享用三小時無限供應特選紅白餐酒

Special beverage package upgrade: 3 hours unlimited serving of house red and white wine at HK\$60 per person

- 每兩席奉送一張“威信停車場”免費泊車券乙張 (每張五小時)

One complimentary car park coupon per every two tables valid for 5 hours each in Wilson Parking

凡惠顧一百人以上之宴會, 即享下列額外優惠:

For booking of 100 persons or above, the following privilege will be offered:

- 每席 12 人奉送特選餐酒乙瓶

Complimentary one bottle of house wine per table of 12 persons

以上優惠只適用於 2019 年 6 月 1 日至 8 月 31 日 舉行之自助晚餐

Summer Buffet Dinner Package valid from 1 June to 31 August 2019.

所有價目另需加一服務費

All prices are subject to 10% service charge

自助晚餐最少預定人數五十人

Minimum booking of 50 persons for buffet dinner

此優惠不可與其他推廣優惠、貴賓卡或折扣卷同時使用。

This package cannot be used in conjunction with other promotional offers, VIP cards or other discount voucher

菜單上的食材供應有可能受季節影響, 柏寧酒店保留最終決定權以更換同等價值之食材。

Seasonal ingredients on the menu may be subjected to changes, depending on the availability.

查詢或預訂, 請致電 (852) 2839 3322 或電郵至 banquet@parklane.com.hk 與宴會部聯絡

For enquiries and reservations, please contact our Events Sales Office at (852) 2839 3322 or email to banquet@parklane.com.hk



2019 柏寧酒店盛夏自助晚餐套餐
Summer Buffet Dinner Package 2019

Menu

COLD 冷盤

Prawns and Mussels Ice Bar, with Cocktail Sauce 冰鎮鮮蝦、青口配咯嗲汁

Smoked Salmon with Onion and Capers 煙三文魚配洋蔥及酸豆

Assorted Air Dried Meat Platter with Pearl Onions and Gherkins

雜錦風乾肉拼盤配珍珠洋蔥及小黃瓜

Selection of Sushi with Condiments 精選日式壽司

SALAD 沙律

Mixed Green Salad with French Dressing 雜菜田園沙律配法式沙律醬

Caesar Salad with Crispy Bacon, Croutons and Parmesan Cheese

凱撒沙律伴脆香煙肉、麵包粒及巴馬臣芝士

Pasta Salad with Bell Pepper and Sun Dried Tomato 意粉沙律配蕃茄乾

Chicken Salad with Artichoke 雞肉沙律配雅枝竹

Thai Beef Salad 泰式牛肉沙律

New Potato Salad with Garden Peas, Spring Onions and Mayonnaise

新薯沙律配青豆, 香葱及蛋黃醬

HOT 熱盤

Indian Chicken Curry 印式雞肉咖哩

Braised Beef Bourguignon with Chestnut Mushrooms 紅酒燉牛肉配栗子蘑菇

Chinese-style Sweet and Sour Pork 甜酸咕嚕肉

Pan-Fried Salmon with Lemon Butter Sauce 香煎三文魚配檸檬牛油汁

Roasted Pork Loin with Apple Gravy 燒豬柳配蘋果燒汁

Pasta with Mushroom and Tomato Concasse 蘑菇蕃茄粒意粉

Fried Rice in "Yeung Chow" Style 揚州炒飯

Braised E-Fu Noodle with Enoki Mushroom 金菇燴伊麵

Seasonal Mixed Vegetables 時令雜菜



SOUP 湯

Cream of Cauliflower Soup with Garden Herb Oil

忌廉椰菜花湯配田園香草油

Selection of Bread and Rolls 精選麵包

CARVING 烤肉

Roast Beef Sirloin with Peppercorn Jus 燒西冷配黑椒汁

DESSERT 甜品

Oreo Cheese Cake 曲奇芝士蛋糕

Hazelnut and Chocolate Cake 榛子巧克力蛋糕

Mini Fruit Tart 迷你果撻

Coffee and Almond Tart 咖啡杏仁撻

Fresh Fruit Salad and Asian Syrup 鮮果沙律配糖漿

Bread and Butter Pudding 牛油麵包布甸

Mango and Basil Panna Cotta 芒果香草奶凍

Coffee or Tea 咖啡或茶

每位港幣\$588 另加一服務費

HK\$588 plus 10% service charge per person

此優惠只適用於星期一至四舉行之自助晚餐

This menu is applicable to Buffet Dinner held on Monday to Thursday

每席港幣\$638 另加一服務費

HK\$638 plus 10% service charge per person

此優惠只適用於星期五、六、日或公眾假期舉行之自助晚餐

This menu is applicable to Buffet Dinner held on Friday to Sunday and Public Holiday

(以上價目包括席間 3 小時無限量供應汽水、橙汁及特選啤酒)

Inclusive of unlimited serving of soft drinks, chilled orange juice and house beer for 3 hours

以上優惠只適用於 2019 年 6 月 1 日至 8 月 31 日 舉行之自助晚餐

Summer Buffet Dinner Package valid from 1 June to 31 August 2019.

自助晚餐最少預定人數五十人

Minimum booking of 50 persons for Buffet Dinner

此優惠不可與其他推廣優惠、貴賓卡或折扣卷同時使用。

This package cannot be used in conjunction with other promotional offers, VIP cards or other discount voucher

菜單上的食材供應有可能受季節影響, 柏寧酒店保留最終決定權以更換同等價值之食材。

Seasonal ingredients on the menu may be subjected to changes, depending on the availability.